
Protokół Nr 2/06 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia  18 grudnia 2006 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia komisji godz. 940 

 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt , zastępca i skarbnik gminy . 
W części posiedzenia udział wziął Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i stanowiska . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomienie pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia , jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2007 rok 
   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard  
   Szczeciński na 2007 rok . 
 4.Zaopiniowanie pozostałych projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 grudnia  
    2006 r.  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie tj. 3 głosami „za” , „ przeciw” 0 i głosy „ 
wstrzymujące się „ 0 . 
Ad.2 
Protokół Nr 1/01 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie , bez 
odczytywania . 
 Kolejno   głos zabrał  Przewodniczący Rady Gminy w sprawie planu pracy komisji 
rewizyjnej na rok 2007 , a planu pracy rady gminy na rok 2007 .  
W swojej wypowiedzi przewodniczący m.in. zaznaczył , Ŝe jest po to aby zaproponować 
komisji swoje uwagi do przedstawionego planu pracy komisji  na rok 2007, a planu pracy 
rady   i tutaj przewodniczący   przedstawił swoje propozycje, zamieniając słowo „ kontrola „ 
na „ ocenę „ lub „ analizę „  .Powiedział  , Ŝe  komisja moŜe kontrolować , ale taką  delegację  
określającą cel daje rada gminy. Odnośnie  taboru samochodowego i diet , do której to 
propozycji przewodniczący  się nie odniósł , zaproponował  to w formie analizy z opinią 
komisji na sesję . 
Radny Lutyński – odnosząc się do propozycji przewodniczącego powiedział m.in. ,Ŝe  jest 
autorem większości tych punktów i ma uwagę , iŜ jest  to  plan pracy przewodniczącego  dla  
komisji rewizyjnej .Dalej przypomniał ,Ŝe członkiem komisji nie moŜe być przewodniczący , 
ani wiceprzewodniczący i ,Ŝe rada gminy kontroluje działalność wójta , gminnych jednostek 
organizacyjnych i jednostek pomocniczych i w tym celu powołuje komisję rewizyjną . 
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Przewodniczący rady przypomniał ,Ŝe  on proponuje tylko pewną korektę i to co radny 
zaproponował zostało ujęte ,bez tych dwóch propozycji o , których mówił wyŜej  . 
Przewodniczący przypomniał ,Ŝe nie moŜna kontrolować  stowarzyszeń , organizacji i klubów 
sportowych  i tutaj przewodniczący zaproponował ,aby moŜe opracować jakieś zasady przy 
podejmowaniu decyzji o  kontroli i na koniec powiedział ,Ŝe taki plan przedstawi na sesji . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy powiedział ,Ŝe mu nie przeszkadza to czy będzie to 
kontrola czy analiza . 
Ad.3 
Przed dyskusją nad projektem budŜetu gminy na rok 2007 skarbnik gminy poinformowała , o 
dwóch niewielkich pomyłkach, które zostały juŜ skorygowane w egzemplarzu przekazanym 
do RIO- radni zmiany poprawili  w swoich projektach . 
Radny Lutyński – zapytał się o zapis pkt 4 § 13 skoro jest uchwała Nr XXXIII/251/05 w 
sprawie bankowej obsługi budŜetu Gminy Stargard Szczeciński . 
Skarbnik Gminy – wyjaśniając powiedziała ,Ŝe w tym roku są takie uprawnienia ,Ŝe moŜna 
było  zapisać lokowanie wolnych środków w innych bankach . 
Dalej Skarbnik Gminy potwierdzając to co wyŜej powiedziała , iŜ zapis jest zgodny  z 
prawem odczytała zapis z uchwały RIO , a opinia RIO -  pozytywna . 
Radny Lutyński – zaproponował wykreślenie tego punktu , skoro jest uchwała w sprawie 
obsługi bankowej i powiedział ,Ŝe to jest jego wniosek . 
Członkowie komisji równieŜ pozytywnie odnieśli się do propozycji radnego i wobec 
powyŜszego komisja jednogłośnie przyjęła następujący wniosek . 
Wykreślić z projektu uchwały Nr III/10/06 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 29 
grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2007 rok 
zapis pkt 4 § 13. 
Dalej radny Lutyński dyskutując nad projektem budŜetu mówił o długu publicznym tj. o 
deficycie i kredytach , skarbnik gminy wyjaśniając powiedziała ,Ŝe wskaźnik zadłuŜenia i 
spłata kredytu jest niewielka i w przypadku naszej gminy  ,ze spłatą nie będzie problemu . 
 Kolejno radny Lutyński odnosząc się do inwestycji powiedział ,Ŝe inwestycji w tym budŜecie 
nie widać , a niektóre zadania zmieniają tylko nazwę i tutaj powiedział o kanalizacji i 
aktualizacji dokumentacji .Wspomniał o tym ,Ŝe wiele się mówiło o podłączeniu do 
kanalizacji małej grupy rolników  Skalinie . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tego tematu powiedział ,Ŝe wniosek jest złoŜony w 
Ministerstwie Rozwoju Regionalnego  i czekamy na opinie i rozstrzygnięcie  , a aktualizacja 
dokumentacji , bo minęło 2 lata od opracowania .Dalej wójt poinformował ,Ŝe zmienia się 
koncepcja jeŜeli wniosek dotyczyć będzie  liczby mieszkańców do 15 tys to będzie 
rozpatrywał Marszałek Województwa  . 
Odnośnie podłączenia paru rolników do kanalizacji w Skalinie to wójt wyjaśnił , Ŝe dawno 
byliby podłączeni , ale źle działa oczyszczalnia i rozwaŜana była moŜliwość budowy 
oczyszczalni przydomowych . 
Radny Lutyński – zabierając dalej głos powiedział ,Ŝe  mamy opracowane plany rozwoju 
lokalnego i zgodnie z tymi planami wiele powinno być zrobione .  
Wójt Gminy – odnosząc się do tego powiedział , Ŝe Ŝycie jest róŜne i wszystko się zmienia . 
Przewodniczący poinformował , Ŝe  jest uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie  
wydania opinii o przedłoŜonym  projekcie uchwały budŜetowej Gminy Stargard Szczeciński 
na 2007 rok , opinia jest pozytywna i kaŜdy z tą uchwałą moŜe się zapoznać .  
Komisja projekt uchwały Nr III/10/06 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard 
Szczeciński na 2007 rok zaopiniowała pozytywnie . 
Komisja do tego projektu zgłosiła wniosek jak wyŜej był przyjęty . 
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Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały Nr III/11/06 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia wójta . 
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe moŜna by było podnieść pobory o wskaźnik inflacji . 
Przewodniczący komisji  zaproponował ,aby pozostawić na takim poziomie jak w projekcie 
uchwały . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie .  
Z uwagi na bardzo waŜną sprawę rodzinną Przewodniczący Komisji musiał opuścić obrady i 
poprosił radnego Lutyńskiego o dalsze prowadzenie obrad komisji . 
Radny Lutyński w swojej wypowiedzi zaznaczył ,Ŝe w takiej sytuacji powinien być powołany 
wiceprzewodniczący komisji . 
Dalszą część posiedzenia poprowadził Pan Edward Lutyński . 
- projekt uchwały nr III/12/06 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 r.  
Do tego projektu uchwały radny Lutyński zgłosił zapytanie , czy osoby z GOPS będące 
członkami Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pobierały wynagrodzenie za 
posiedzenie . 
Skarbnik gminy nadmieniał ,Ŝe wynagrodzenie ustalone jest dla wszystkich . 
Dalej radny poruszył temat picia alkoholu przy punktach sprzedaŜy , bliskiego sąsiedztwa 
świetlicy koło tych punktów   i tutaj  radny powiedział ,Ŝe przy kaŜdym punkcie sprzedaŜy 
powinna  być ustawiona WC  , cała tą sytuację pod punktami sprzedaŜy widzi młodzieŜ , 
prowadzona jest sprzedaŜ na zeszyt i właśnie tutaj chodzi o pracę komisji . 
Radna Domańska w swojej wypowiedzi , krytycznie się odniosła do punktu sprzedaŜy 
alkoholu w swojej miejscowości  i Ŝe nie widać pracy komisji alkoholowej . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tego tematu powiedział , Ŝe cofnięcie zezwolenia na sprzedaŜ 
alkoholu moŜe być m.in. wtedy jeŜeli nie przestrzega przepisów ustawy o wychowaniu w 
trzeźwości . Dalej wójt poinformował ,Ŝe komisja w obecnym  składzie będzie pracować 
tylko do końca roku i zostanie rozwiązana , a zostanie powołana w nowym składzie i na 
kadencję . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr III/13/06 w sprawie uchwalenia „ programu współpracy gminy Stargard 
Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi dzielność 
poŜytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego w 2007 r . „ – 
komisja zaopiniowała pozytywnie  , 
- projekt uchwały Nr III/14/06 w sprawie zmiany uchwały w regulaminie udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stargard 
Szczeciński – komisja zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr III/15/06 w sprawie zwołania zebrań wiejskich  
Do tego projektu uchwały radna Domańska poprosiła o zmianę godziny na 18 w Krąpielu i 
radny Lutyński w Małkocinie o zmianę godziny teŜ  na 18 i tutaj powiedział ,Ŝe radni 
nie powinni się ubiegać o funkcję sołtysa . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  
Projekt uchwały Nr III/16/06 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2007 , członkowie 
komisji otrzymali na początku posiedzenia przy jego omawianiu .  
Radny Lutyński powiedział ,Ŝe ma swój wniosek-propozycję  , o ustalenie dyŜurów radnych 
do przyjmowania wyborców ,  w siedzibie urzędu ,zgodnie z przepisami ustawy. 



Wójt Gminy – odnosząc się do tej propozycji powiedział ,Ŝe raczej taki dyŜur radny powinien 
pełnić w swoim okręgu wyborczym , informując o tym wyborców , bo inaczej jest w mieście , 
a  tutaj wyborca nie będzie specjalnie dojeŜdŜał do siedziby gminy na dyŜur radnego.  
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Wójt równieŜ mówił  o zebraniach wiejskich w których uczestniczył i, Ŝe takie zebrania 
powinny się odbywać w kaŜdym sołectwie chodź raz na rok .   
Dalej wójt powiedział ,Ŝe co innego jest dyŜur , a co innego zebranie . 
Zaproponował , aby  na sesji podyskutować na ten temat , bo kaŜdy radny ma swój okrąg 
wyborczy i na zebraniach wiejskich moŜe poinformować o sposobie przyjmowania 
wyborców.  
 Ad.5 
Radny Lutyński – zapytał się , Ŝe w związku z remontem świetlicy wiejskiej w Małkocinie , 
czy został sporządzony protokół przekazania  tego budynku i na jaki cel poszły zdjęte 
grzejniki panelowe , ościeŜnice i drzwi . 
Wójt Gminy odpowiadając , Ŝe nie mogło być inaczej , aby nie sporządzić protokołu i zdjęte 
przedmioty o które pytał się radny zostały złoŜone w garaŜu ,gdzie stoi  samochód urzędu. 
Radna Domańska powiedziała , aby  zabezpieczyć miejsce przejścia przez drogę dzieci 
szkolnych  na przystanek , aby oznaczyć je  . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku  w zastępstwie prowadzący posiedzenie komisji Edward 
Lutyński zamknął je.  
 
Protokołowała :                                                                                 Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                       Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                           Data podpisania : 
2006.12.18                                                                                         2007. …………. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


